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گرانی عجیب!
 کاربری نوشــت: »صهیونیســت ها از دقایق اول کودتا)در میانمار( دارن 
خودشون رو میکشن که غیرقانونیه و باید محکوم بشه و همپیاله های داخلی 
صهیونیســت ها هم صداشــون در اومده. روزی که این عجوزه مسلمان کش 
مســلمون های میانمار رو آزار میداد صداشــون در نیومد حالا نگران عجوزه 

قاتل شدن.«
کار خوب صداوسیما 

 علی سیســتانی: »برنامه »میدون« میدان خوبی بود برای تبلیغ صاحبان 
کســب و کار بود که میتونســتن بدون پرداخت هیچ هزینه ای اســم برند 
خودشــون رو داخل برنامه بیارن و خودشــون رو تبلیغ کنن. همین تبلیغ 
در حالت عادی تو صدا و سیما چند میلیارد تومن هزینها ش بود. یک برنامه 

حمایتی خوب از صدا و سیما.«
معایب و فواید طرح شفافیت

 جعفر یوســفی: »فواید: ۱. امکان ارزیابی عملکرد نمایندگان در مجلس، 
۲. تــاش نماینده برای رأی کارشناســانه، ۳. شــفافیت ســفرها، هزینه ها 
و...، ۴. شــفافیت کمیســیون های تخصصی )مهم ترین فایــده(؛ معایب: ۱. 
 تاثیرپذیری نماینده از فشارهای سیاسی-رسانه ای، ۲. پوپولیست شدن رای 

نماینده.«
دستاوردهای انقلاب

 حمزه: »۵۰ ســال پیش بــرای درمان و خدمات بهداشــتی باید به اروپا 
می رفتیم. الان اما تعداد ایرانی های ســاکن غرب که برای خدمات بهداشتی 
و درمانی و دارویی به ایران ســفر می کنند خیلی خیلی بیشــتر است؛ اون 

نورچشمی هاست که همچنان برای خدمات درمانی به اروپا سفر می کنند.«
ماسک بزنیم

 مجتبی صالحی: »هر روز علی انصاریان ها و مهرداد میناوند ها از کنارمون پر 
میکشند. پدر ها مادرها برادرها و خواهر ها به خاطر کرونا از بینمون میرن. به 
خاطر از بین بردن کرونا و اینکه دیگه داغدار نباشیم، ماسک بزنیم. فعا روی 

واکسن نمیشه حساب باز کرد.«
به همسر و مادرتان عشق بورزید

 مهدی: »آقایان با هر دین و مذهب و باوری یادتان باشد همیشه در زندگی 
قدردان زنان و مادران خود باشید. قطعا کسی که قدردان خانواده خود نیست 
نمی تواند قدردان نعمت های الهی باشــد. اختاف عقیده و سلیقه و نظراتتان 
را کنار بگذارید و با تمام وجود به همسر و مادر خود عشق بورزید تا تاثیرش 

را ببینید.«

احتمال 
پایان کار گوگل 

و فیسبوک

و استرالیا استرالیا، فیسبوک  قانون  بر اساس 
گوگل باید به ناشران خبر در ازای بازنشر 

مطالب آنها، پول پرداخت کنند. 
به گــزارش خبرگزاری فــارس به نقل از 
ای بی ســی نیوز، دولــت اســترالیا قانونی را به 
تصویب رســانده که بر اساس آن، شرکت های 

فناوری بزرگ حق ندارند مطالب و اخبار سایت های خبری را بدون پرداخت 
پول به آنها در ســرویس های وابسته به خود بازنشر کنند. این قانون به مذاق 
گوگل و فیسبوک خوش نیامده و آنها تهدید کرده اند در صورت اصرار دولت 
اســترالیا بر اجرای قانون مذکور دیگر در خاک این کشور هیچ خدماتی ارائه 

نمی کنند.
دولت استرالیا هم در واکنش بر تصمیم خود پافشاری کرده و در همین 
حال مایکروســافت از موافقت خود با این تصمیم و پرداخت پول به ناشران 
خبر در استرالیا در ازای بازنشر محتوای تولیدی آنها خبر داده است. همچنین 
مایکروسافت می گوید موتور جست وجوی بینگ این شرکت و سایر خدمات 

آن می تواند جایگزین خدمات مشابه گوگل و فیسبوک در استرالیا شود.
»ساتیا نادلا« مدیرعامل مایکروسافت و »براد اسمیث« رئیس این شرکت 
از مذاکره با اســکات موریسون نخست وزیر اســترالیا در هفته گذشته برای 
اجرایی کردن فرایند مذکور خبر داده اند. نخست وزیر استرالیا معتقد است با 
اجرای قانون جدید توازنی میان کســب و کار فعالان عرصه خبر و غول های 
دنیای فناوری ایجاد می شود. وی در واکنش به تهدید گوگل به توقف فعالیت 
در اســترالیا در صورت اجرای قانون مذکور گفته است: مایکروسافت به طور 

قطع از چنین اقدامی خوشحال می شود.
در عین حال رئیس مایکروسافت نیز گفته است ما تضمین می کنیم که 
کسب و کارهای کوچک بتوانند با انتشار تبلیغات خود در موتور جست وجوی 

بینگ شرایط بهتری پیدا کنند.

نوجوانی که دو بار 
در کما، کرونا را 

شکست داد

انگلیس پســر نوجوانی که پس از یک حادثه 
تصادف ۱۱ ماه در کما بود دو بار به کرونا 

مبتلا شد.
به گــزارش باشــگاه خبرنــگاران جوان، 
یک نوجوان انگلیســی که پس از حدود یک 
ســال از کما خارج شده است هیچ چیزی در 

مورد کرونا را به یاد نمی آورد. »جوزف فاویل« ۱۹ ســاله در تاریخ ۱ مارس 
۲۰۲۰ پــس از تصادف به کمــا رفته بود. او در حال قدم زدن و بازگشــت 
به خانه شــان در توتبوری واقع در استافوردشر انگلیس بود که تصادف کرد. 
 این اتفاق ســه هفتــه قبل از اولین قرنطینه سراســری در انگلیس رخ داده 

بود.
این نوجوان پس از تصادف ابتدا به بیمارســتان دولتی لیسستر منتقل و 
۶ ماه را در حالت کما در آنجا گذراند. او سپس به مرکز پزشکی آدرلی گرین 
منتقل و مدت ۴ ماه در آنجا بستری بود. در طول این مدت او دو بار به کرونا 

مبتا شد، اما هر دو بار بهبود یافت.
ســرانجام جوزف پس از ۱۱ ماه از کما خارج شــد و بــا لبخند زدن و 

همچنین تکان دادن لب هایش بهبودی کمی را از خود نشان داد. 

اعلام جزئیات تبدیل وضعیت و استخدام ۳۰ هزار نفر در آموزش و پرورش

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تایید همه آنها از سوی کیهان نیست.

شناسایی ۶۸۷۰ مورد ابتلای جدید 
و فوت ۷۹ بیمار کرونایی دیگر

سخنگوی وزارت بهداشت از فوت ۷۹ بیمار کرونایی و شناسایی 
۶ هزار و ۸۷۰ مبتلای جدید در کشور خبر داد.

به گزارش وبدا، ســیما ســادات لاری دیروز اظهارداشــت: از ۱۴ تا ۱۵ 
بهمن ماه و براســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۶ هزار و ۸۷۰ بیمار جدید 
مبتا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۷۰۱ نفر از آنها بستری شدند.

 لاری با بیان اینکه مجموع بیماران کووید۱۹ در کشــور به یک میلیون 
و ۴۳۸ هزار و ۲۸۶ نفر رسیده است، افزود: متاسفانه در طول این مدت، ۷۹ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جانباختگان این بیماری 

به ۵۸ هزار و ۱۸۹ نفر رسید.
 وی با اشــاره به اینکه خوشــبختانه تاکنون یک میلیون و ۲۲۹ هزار و 
نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارســتان ها ترخیص شــده اند، ادامه   ۳۹۱
داد: ســه هزار و ۸۳۸ نفــر از بیماران مبتا به کوویــد۱۹ در در بخش های 

مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند.
 سخنگوی وزارت بهداشت با بیان اینکه تاکنون ۹ میلیون و ۴۴۹ هزار و 
۶۵۸ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است، گفت: براساس 
آخرین تحلیل ها، ۱۸ شهرســتان کشور شــامل آمل، بابل، بابلسر، بهشهر، 
تنکابن، جویبار، چالوس، رامسر، ســاری، فریدونکنار، قائمشهر، محمودآباد، 
نکا، نور و نوشــهر در مازندران و صومعه سرا، رودســر و لاهیجان در گیان 
در وضعیت نارنجی، ۱۲۴ شهرســتان در وضعیت زرد و ۳۰۶ شهرســتان در 

وضعیت آبی قرار دارند.

مدیرکل دفتر فناوری اطلاعات آموزش و پرورش:
سامانه »سیدا« جعل مدرک تحصیلی را 

متوقف می کند
مدیرکل دفتر فناوری اطلاعات و ارتباطات وزارت آموزش و پرورش 
از راه اندازی فاز اول پروژه یکپارچه  سازی سامانه های دانش آموزی خبر 

داد.
به گزارش ایسنا، محمود حبیبی با بیان اینکه سامانه »سیدا«، سامانه یکپارچه 
مدیریت ثبت اطاعات و مشــخصات فردی تا ســوابق تحصیلــی دانش آموزان 
می باشــد، گفت: در فــاز اول بخش ورود نمرات دانش آمــوزان در تمامی مقاطع 
ابتدایی، دور اول متوســطه، دور دوم متوســطه، فنی و حرفه ای در انواع مدارس 
روزانه، شبانه، ایثارگران، غیر دولتی، شاهد و... راه اندازی شده است. حبیبی ادامه 
داد: در این سامانه انواع فرم های ریز نمرات دبیر در مقطع ابتدایی )توصیفی(، دوره 
اول متوسطه، دوره دوم متوســطه، فنی و حرفه ای و کاردانش )دروس پودمانی( 
 و دوره های ترمی واحدی بزرگســالان و دیگر سیستم های آموزشی موجود وجود 
دارد. وی، ویژگی هــای مهــم این ســامانه را امکان تکمیــل اطاعات کاس، 
دانش آموز، درس، ورود نمرات توســط دبیران اعام کرد و افزود: در آینده تمامی 
ســوابق دانش آموزان از اول ابتدایی تا دیپلم به صورت نســل دار، تحت کد ملی 
آنها در سامانه »ســیدا« تجمیع خواهند شد. با این کار امکان ایجاد کنترل های 
لازم برای مدیریت چرخه تولید، ثبت ســوابق نمره ای دانش آموزان که بزرگترین 
دســتاورد آن جلوگیری از جعل مدارک تحصیلی تا حد بســیار بالا است صورت 
می گیــرد. تا کنون به دلیل محلی بودن ســامانه ها در مــدارس و مناطق امکان 
تعامل مناســب با سامانه های درون و برون سازمانی وجود نداشت اما با راه اندازی 
 این ســامانه تحت وب به راحتی می توان با سامانه های دیگر ارتباط دیتایی برقرار 
کرد. مدیرکل دفتر فناوری اطاعات آموزش و پرورش در رابطه با برخی امکانات 
و قابلیت های ســامانه سیدا اظهار داشت: ممکن اســت در اطاعات به روز شده 
از »ســناد« در تعریف دبیران در کاس مشکاتی داشته باشد که قابل ویرایش 
اســت. تعریف مشخصات پرسنلی غیر رســمی مدارس )در این بخش کدملی و 
کد پرســنلی یکی وارد می شــود(، در این بخش می توان پرسنل حق التدریس، 
قراردادی، بازنشسته که در سامانه با کد پرسنلی شناخته نمی شوند را ثبت کرد. 
نکته مهم اینجاست که در تعریف اینگونه پرسنل حتما می بایست دقت زیادی در 

ورود صحیح کد ملی و پرسنلی انجام داد.
رئیس شورای عالی استان ها:

تا کنون ۷۵ نفر از اعضای شورای شهر و روستا 
در کشور بازداشت شده اند

رئیس شــورای عالی استان ها با اشــاره به بازداشت ۷۵ نفر از 
اعضای شــورای شهر و روستا در کشور خواســتار تغییر در قانون 

انتخابات شوراها شد.
علیرضا احمــدی در گفت و گو با خبرگزاری فارس، در پاس به ســؤالی 
درخصوص بازداشت دو نفر از شهرداران مناطق ۲ و ۸ در تهران اظهارداشت: 
ما نباید بگوییم شــهردار منطقه چرا که شهردار توسط شورای شهر انتخاب 
می شود. آیا شهرداران مناطق تهران توسط شورای شهر انتخاب شده اند؟ پس 
بهتر اســت به آنها بگوییم مدیر منطقه، چرا که قانوناً اگر آنها شهردار باشند، 
باید توسط شورا انتخاب شوند. در نامگذاری شهرداران مناطق مسئله وجود 

دارد. درخصوص بازداشت این دو فرد هم ما اطاعی در دست نداریم. 
 دولت موظف اســت وظایف خود درخصوص حمل ونقل عمومی را 

انجام دهد
احمدی درخصوص نحوه پیگیری مطالبات شهرداری تهران از دولت در 
موضوع حمل ونقل عمومی گفت: یکی از کارهایی که ما می توانیم انجام دهیم 
این اســت که نامه نگاری هایی با دولتی ها و نهادهای حاکمیتی انجام دهیم. 
اما باز هم بستگی به وظایف ما دارد. اگر نیاز باشد، ما طرح و لوایحی را تهیه 
و به مجلس می بریم. اگر هم شــوراها طرحی را به ما بدهند، ما آن را بررسی 
می کنیم. درخصوص بحث حمل ونقل عمومی دولت موظف است که وظایف 
خود را انجام دهد. در شــوراهای شهر و روستا هم وظایفی وجود دارد و باید 
دولت به وظایف قانونی خود عمل کند. خدمت رســانی های لازم به مردم در 
موضوع حمل ونقل عمومی، معابر، ساخت و سازها و... انجام شود. تمام وظایف 
نباید به دوش شهرداری ها باشد و باید دولت بخشی از اقدامات را انجام دهد. 
در حال حاضر بســیاری از وظایف برعهده شهرداری هاســت و دولت هم به 

خوبی به وظایف خود عمل نمی کند.
وی افزود: سیاســت های کان باید اجرا شود تا درآمدهای پایدار ایجاد 
شود، لذا دولت موظف است در حوزه حمل ونقل عمومی بدهی های خود را به 
شهرداری ها پرداخت کند. البته این بدهی در شهرهای مختلف متفاوت است. 
رئیس شورای عالی استان ها در پاسخ به اینکه تاکنون چند نفر در شورای 
شــهر و روستا در کل کشور دستگیر شده اند؟ بیان داشت: تاکنون حدود ۷۵ 
نفر دستگیر شده اند.البته تاکید می کنم که باید ارتباط و همکاری شوراهای 
اسامی شهر و روستا با دســتگاه های نظارتی و قضایی برای مقابله جدی با 

فساد و تخلف افزایش یابد و اقدامات خوبی در این زمینه انجام شده است.
احمدی ادامه داد: یکی از مهم ترین نیازهای حوزه شوراهای اسامی شهر 
و روستا اصاح قانون انتخابات است و باید این موضوع پیگیری شود.باید در 
قانون انتخابات شــوراهای اسامی شهر و روســتا تغییراتی صورت گیرد که 
البته در مجلس شــورای اسامی موضوع در حال بررسی است. البته نظرات 
شورای عالی استان ها نیز در این باره توسط مجلس گرفته شده که امیدواریم 

در راستای بهبود عملکردی شوراها موثر باشد.
باید دقت بیشتری درگزینش ها شود

وی اظهارداشــت: فعالیت شوراهای اسامی شهر و روستا بسیار اهمیت 
دارد و بخش قابل توجهی از منابع روســتاها و شــهرها در اختیار شوراهای 
اســامی شهرو روســتا و دهیار و شهرداری اســت که از طریق این شوراها 

انتخاب می شوند، پس باید در گزینش دقت بیشتری شود.

صفحه 10
پنج شنبه 1۶ بهمن 1399
۲1 جمادی الثانی 1۴۴۲ - شماره ۲۲۶۷۸

سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های شهرداری اصفهان به نمایندگی از شهرداری منطقه ۵ و در راستای استفاده از توانمندی های سرمایه گذاران بخش خصوصی در نظر 
دارد نسبت به شناسایی و جذب سرمایه گذار حقیقی یا حقوقی جهت مشارکت در پروژه های مسکونی ذیل اقدام نماید. لذا از کلیه سرمایه گذاران عاقمند و واجد صاحیت فنی، 
مالی و دارای تجربیات مرتبط دعوت به عمل می آید از تاریخ چاپ آگهی به جز ایام تعطیل با همراه داشتن رسید واریز مبلغ یک میلیون و پانصد هزار ریال )غیرقابل استرداد( 
به حساب شماره ۱۰۰۲۷۶۰۰۰۱۳ به نام شهرداری اصفهان نزد بانک شهر شعبه جهان نما، به دبیرخانه سازمان به آدرس: بوستان سعدی – رو به روی صداوسیما-طبقه 

فوقانی بانک ملت مراجعه و نسبت به اعام آمادگی خود و دریافت اسناد فراخوان اقدام نمایند.

فراخوان عمومی دعوت به سرمایه گذاری و مشارکت
 در پروژه های شهرداری اصفهان)شماره فراخوان99115(

شهرداری اصفهان

 سازمان سرمایه گذاری و مشارکتهای مردمی شهرداری اصفهان

توجه: 
اداری پنج شنبه مورخ ۹۹/۱۱/3۰  پایان وقت  تا  آخرین مهلت عودت اسناد فراخوان   

می باشد. 
 متقاضیانی که در فراخوان قبلی نسبت به ارائه اسناد ارزیابی و مدارک اقدام نموده اند نیازی به ارائه 

مجدد مدارک و اسناد نبوده و صرفا تکمیل فرم ها کفایت می کند.
 متقاضیانی در بخش ارزیابی مورد تائید قرار خواهند گرفت که عاوه بر سابقه کاری مرتبط، قادر به 

ارائه مدارک معتبر مبنی بر صاحیت فنی، مالی و مدیریتی باشند.
 به درخواست هایی که از طریق دیگر یا پس از مهلت مقرر ارائه شوند ترتیب اثر داده نخواهد شد.

ارسال مدارک هیچگونه حقی را برای متقاضیان ایجاد ننموده و سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شهرداری اصفهان در رد یا انتخاب کلیه متقاضیان جهت ادامه فرایند فراخوان و انتخاب 

سرمایه گذار مختار است.
 تهیه اسناد فراخوان از طریق وب سایت سازمان به نشانی: www.ipoim.ir امکان پذیر می باشد.

آدرسمنطقهمساحت تقریبی  زمینکاربریموضوع پروژهردیف

احداث مجموعه توتیا ۱۱

مسکونی

۵۷۲ مترمربع

خیابان هزار جریب- اراضي چشمه توتي۶
۲۷۳.۸۵ مترمربعاحداث مجموعه توتیا۲    ۲

۵۷۲ مترمربعاحداث مجموعه توتیا۳۳

۵۷۲ مترمربعاحداث مجموعه توتیا۴۴

وزیر بهداشــت با بیان اینکه خــود را مکلف به 
خدمت و حمایت از ســلامت مردم می دانیم، گفت: 
خواهشم این است که مســائل واکسن و سلامت را 

سیاسی نکنند.
به گزارش وبدا، ســعید نمکی در ارتباط زنده تصویری 
با شــبکه خبر، اظهار داشــت: روز اول هــم اعام کردم که 
بنده وزیر بهداشــت همه مردم ایران هستم و همکارانم هم 
خدمتگزار همه اقوام، اقشار و دیدگاه های مردم این سرزمین 
هستند. ما خودمان را مکلف به خدمت و حمایت از سامت 

مردم می دانیم.
نمکی افزود: تقاضا دارم مواردی که ما دنبال می کنیم را 

سیاسی نکنند، واکسن هم یکی از آن پدیده ها است. 
وی خاطرنشــان کرد: از همان روزهای نخست، کمیته 
ملی واکسن را تشکیل دادیم و بزرگترین هدف مان این بود 
که بتوانیم واکسن ایرانی را بســازیم. مطمئن بودیم که در 
روزهای ســخت با تقاضای بالای واکسن برای مردم جهان، 
ظرفیت واکسن سازهای دنیا به اندازه پوشش واکسیناسیون 
۱۰ درصد از مردم جهان هم نیســت به همین دلیل از روز 
اول با تکیه بر دانش داخلی، سعی کردیم شرکت های ایرانی 
را دور هم جمع کنیم، به آنها جرات و جسارت تولید بدهیم 

و خوشبختانه این حرکت با قدرت شروع شد.
وزیر بهداشــت ادامه داد: اولین گروه واکســن  ســازی 
در ایــران، اجازه فاز بالینــی را گرفتند و به خوبی هم پیش 
می رونــد. بنده هر روز نتایج کار آنها را بررســی می کنم. در 
اوایــل هفته آینــده مجموعه رازی که اجازه تســت بالینی 
گرفته، کارش را شروع می کند و مجموعه دیگری در دست 
پیگیری اســت. مجموعه ای که در پاســتور داریم با انتقال 
تکنولوژی به خوبی کار را دنبال می کند و فاز ســوم بالینی 

این واکسن در کشور آغاز خواهد شد.
تأیید واکسن روسی در مجله معتبر»لنست«

نمکی گفت: از شرکت هایی که می خواهیم به دلیل نیاز 
داخلی واکســن وارد کنیم، عاوه بــر کوواکس که این مژده 
را بدهم که مجموعه اســترازنیکا پریشب اعام کرد که ۴.۲ 
میلیون دوز واکســن در فوریه در قالب کوواکس، شروع به 
تحویل می کند، در کنار آن از شرکت اسپوتنیک روسیه قرار 
بود واکسن وارد کنیم که خیلی آمدند و حرف هایی زدند اما 
دیروز مقاله ای از کارایی این واکسن در مجله معتبر »لنست« 

چاپ شد.
وی افزود: سیاســت ما این بود واکسنی که می خواهیم 
وارد کنیــم حتما باید در چند کشــور موجــه در دنیا ثبت 

و مصــرف شــده و فاز بالینی آن در ســه فــاز در بیرون از 
مرزها گذرانده باشد. واکســن اسپوتنیک در برزیل، ویتنام، 
نپال، مکزیک، آرژانتین، ونزوئا، مالزیّ بولیوی، صربســتان، 
مجارستان، روسیه و باروس هم مصرف می شود و هم ثبت 

شده است.
وزیر بهداشــت اظهارداشــت: کمپانــی دیگری یعنی 
ساینوفارم در چین، امارات، بحرین، مصر، مجارستان، عراق، 
اردن، مراکش، پاکســتان، پرو، اندونزی و خیلی از کشورهای 
دیگر ثبت شده و مصرف می شود و دو کمپانی هندی نیز در 
کشورهای مختلف دنیا ثبت شده اند. امیدواریم که در بهمن 
ماه، با پیگیری های مســتمر رئیس جمهور و همراهی بانک 
مرکزی و وزارت راه و شهر سازی برای حمل ونقل واکسن ها، 
واکســن را از منابع مختلف و مطمئن وارد کشــور کنیم و 
تزریق را به گروه های آسیب پذیر با رعایت اولویت و عدالت 

شروع کنیم.
افتخارآفرینی جمهوری اسلامی 
در قالب طرح شهید سلیمانی 

نمکی خاطرنشــان کرد: جمهوری اسامی ایران گرچه 
در شــرایط بسیار سختی اســت اما بازهم در این عرصه در 
قالب طرح شــهید ســلیمانی افتخار آفرینی کرده اســت و 

منحنی مرگ و میر بیماران در کشــور رو به کاهش است و 
خوشــبختانه توانسته ایم بیماری را در کشور مهار و کنترل 
کنیــم اما آنچه باعث نگرانی بنده و همکارانم می شــود این 
است که با کاهش رعایت پروتکل و عدم پایبندی به موازین 
و مقرراتی که برای فاصله گذاری اعام کرده ایم، خیز مایمی 
را در میزان بیماران ســرپایی در برخی اســتان ها مشاهده 

می کنیم. 
وی تاکیــد کرد: بر اســاس گزارش هایی کــه دریافت 
می کنم در تهران آغاز یــک خیز مایم را در تعداد بیماران 
ســرپایی می بینیم و مطمئنا بعد از آن در بیماران بســتری 
نیز شــاهد خیز می شــویم و خدای ناکرده ممکن است در 
هفته های بعد شــاهد افزایش مرگ و میر در مراکز درمانی 
باشیم. باز هم تاکید می کنیم که پایبندی به اصول و رعایت 

پروتکل ها نباید فراموش شود. 
وزیر بهداشــت گفت: اقدامات سختگیرانه تری در مورد 
ترددها و گشــتن خانــه به خانه و پیدا کردن خوشــه های 
آلودگی و شــعله های کوچ بیماری را آغــاز کرده ایم تا اگر 
خدای ناکرده، شعله ای از بیماری در منطقه ای وجود داشت 
بتوانیم زودتر تشــخیص دهیم و از پیوســتن این شعله ها و 

دامنگیر شدن بیماری جلوگیری کنیم.

وزیر بهداشت:

ظرفیت واکسن سازهای دنیا 
به اندازه 10 درصد مردم جهان هم نیست

با هدف آسیب شناسی و بهبود عملکرد قوانین اقتصادی

اولین کارگروه مشترک نمایندگان قوه قضائیه با اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس برگزار شد
اولین نشســت کارگــروه مشــترک میان 
کمیســیون  اعضای  با  قوه قضائیه  نماینــدگان 
آسیب شناســی  بــرای  مجلــس  اقتصــادی 
قوانیــن اقتصــادی و بهبــود عملکــرد این 
 قوانین در ســازمان بازرســی کل کشور برگزار 

شد.
رئیس ســازمان بازرسی کل کشــور در این نشست 
یکی از رویکرد های این ســازمان و قوه قضائیه را تعامل 
جدی با مجلس به ویژه کمیســیون های مجلس عنوان 
کرد و گفت: امروز از آن جهت که مسائل مرتبط با حوزه 
اقتصادی، تولید و معیشــت اهمیت بالایی دارد، اصاح 
قوانین اقتصادی را در اولویت قرار دادیم و به همین منظور 
فهرست بلندی از اشکالات، آسیب ها، ابهامات و خاء های 
قانونی در حوزه اقتصادی و تولیدی را شناسایی کرده ایم 

که به زودی تقدیم مجلس شورای اسامی خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی سازمان بازرسی کل کشور، 
حجت الاســام حسن درویشــیان، قوانین ناکارآمد را از 
آسیب های جدی حوزه اقتصادی و تولیدی دانست و افزود: 
برخی حوزه ها نیاز به وضع یا اصاح قانون دارد تا ابهامات 
آنها برطرف شود. به طور مثال برخی قوانین ضمانت اجرا 
ندارند و در برخی موارد نقص و یا ابهام قانونی وجود دارد 
و یا حتی در مورد مالیات نیز ۴۰ درصد از حوزه ها شامل 
معافیت مالیاتی شــده اند در صورتیکه به نظر ما چنین 
معافیتــی ضرورت ندارد؛ یعنــی از بخش هایی که بعضا 
باید مالیات بگیریم، شــامل معافیت شده اند و در مقابل 
 بخش هایی که باید شامل معافیت مالیاتی شوند، مالیات 

می گیریم.
درویشــیان با تاکید بر ارتباط مســتمر با مجلس، 
خاطرنشــان کرد: گاهی اوقات با اصاح یک ماده شاهد 
حل بسیاری از مشــکات اقتصادی مردم خواهیم بود. 
برخی طرح ها می تواند در قالب یک ماده واحده ارائه شود 
و مشکل آن بخش اقتصادی را که مردم درگیر هستند، 

مرتفع کند و لازم نیست کل قانون اصاح شود.
وی ادامه داد: ســازمان بازرسی در نظر دارد هم در 
حوزه تقنین و اصاح قوانین و همچنین در حوزه نظارت 

قوه مقننه را یاری کند.

لزوم اصلاح برخــی اشــکالات در قوانین برای 
گشایش در معیشت و تولید 

ســخنگو و رئیس حوزه ریاســت قوه قضائیه نیز در 
این نشســت گفت: قوه قضائیه و مجلس بهتر اســت به 
اصاح برخی اشــکالات در قوانین مصوب سال های قبل 
 بپردازند تا در معیشــت و تولید کشــور گشایشی ایجاد 

شود.
غامحسین اســماعیلی افزود: اگر بخواهیم یکایک 
قوانین اقتصادی را بازنویســی کنیــم، زمان زیادی را از 
دست می دهیم و باید اشکالات را در قالب یک بسته ارائه 
کنیم و به جای اینکــه بخواهیم مثاً قانون تجارت را با 
هــزار ماده تصویب کنیم، بیاییم ۲۰ ماده از این قانون را 

که اشکال دارد اصاح و یا موادی را به آن الحاق کنیم.
تبعات شفاف نبودن قوانین 

رئیس دیوان عدالت اداری نیز در این نشســت گفت: 
در این سال ها بیشترین مشکلی که با آن مواجه هستیم 
به ســبب شــفاف نبودن قوانین اســت و اگر قوانین ما 
شفاف باشد شکایات وارده به دیوان به نصف کاهش پیدا 

می کند. در برخی قوانین اگر فقط یک قانون اصاح شود، 
شــاهد پیشگیری از ورود ۱۰ تا ۲۰ هزار پرونده در سال 

به دیوان عدالت خواهیم بود.
حجت الاســام محمدکاظم بهرامی افزود: ســالانه 
حدود ۱۶۰ هزار پرونده در دیوان عدالت اداری به سبب 
شکایت از عملکرد دستگاه های مختلف، تشکیل و فقط از 
دو هزار مصوبه یا بخشنامه در سال به ما شکایت می شود 
و یا در بحث مرخصی زایمان ما در ســال های گذشــته 
شاهد ورود ســالانه ۱۲ هزار پرونده شکایت از این بابت 
بودیم که پیش بینی می کنیم امسال پرونده های وارده در 

این موضوع به ۱۶ هزار مورد برسد.
وی با بیان اینکه در حوزه مقررات مناطق آزاد تجاری، 
موضوع مالیــات، رفع موانع تولید، خصوصی  ســازی ها، 
واگــذاری خانه های ســازمانی و حوزه امــور گمرکی با 
پرونده های زیــادی مواجهیم، ادامه داد: هر اندازه بتوانیم 
قوانین را شــفاف کنیم، چالش هــای ما کاهش می یابد. 
مدیران مــا قطعا به دنبال اجرا کردن قوانین هســتند، 
اما وقتی با قوانین غیرشــفاف مواجه می شوند هر کدام 

برداشت خود را می کنند و نتیجه آن شکایت های مردمی 
است.

لزوم انتقال نظرات کارشناسی دستگاه های نظارتی 
به مجلس

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی نیز 
هدف از این نشست را شناسایی اولویت ها و چالش های 
اقتصادی کشــور عنوان کرد و گفت: به دلیل اشرافی که 
دســتگاه نظارتی همانند سازمان بازرسی کشور و دیوان 
عدالت اداری بر پرونده های قضایی دارند، می خواهیم نگاه 
کارشناسی آنها به مجلس منتقل شود تا بتوانیم از آن به 
عنوان نقطه نظرات تخصصی قضات و کارشناسان حوزه 

قضایی بهره ببریم.
محمدرضا پورابراهیمی افزود: پیشنهاد ما این است 
در ایــن کارگروه در دو بخش اقــدام کنیم؛ یکی اینکه 
سازمان بازرسی کل کشور، معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جــرم و دیوان عدالت اداری هر کدام نماینده ای 
را به کمیســیون معرفی کنند تــا قوانین و مقرراتی که 
هم اکنون در کمیسیون در حال تصویب است و دیگری 
مواردی است که می تواند جدایی از این ها در دستورکار 
کمیسیون اقتصادی مجلس قرار گیرد، ارائه دهیم و شما 
نظــرات تخصصی و اصاحی خود را ظرف مدت یک ماه 

آینده منتقل کنید.
وی ادامــه داد: با توجه به اینکه بیشــتر طرح های 
تحقیق و تفحص مجلس مربوط به کمیسیون اقتصادی 
اســت، نیازمند همکاری بیشــتر قوه قضائیه درخصوص 
پرونده های ارجاعی از مجلس همانند تحقیق و تفحص ها 
و موضــوع اعمال ماده ۲۳۴ آییــن نامه داخلی مجلس 

هستیم.
سخنگوی قوه قضائیه در این خصوص اظهار داشت: 
پرونده های تحقیق و تفحــص  مجلس که به قوه قضائیه 
ارجاع می شــود کلی اســت و اســتنادات لازم را ندارد. 
همچنین پرونده باید حقوقی باشد و در این راستا توصیه 
می کنیــم پــس از تکمیل گزارش، به صــورت حقوقی 
جمع بندی شــود. به عاوه موارد احصا شده باید عنوان 
مجرمانه داشــته باشد تا قاضی بتواند براساس آنها حکم 

بدهد.

در مراســمی با حضور اســتاندار و برخی 
مسئولان شهری و کسبه، ضلع شمالی ساختمان 

پلاسکو افتتاح شد.
به گزارش فرمانداری تهران، دیروز بخش شمالی 
ساختمان پاســکو با تامین اعتبار کسبه و با حضور 
استاندار، فرماندار تهران، اعضای شورای اسامی شهر 
تهران، برخی نمایندگان مجلس شــورای اســامی 

افتتاح شد.
فرماندار تهران در این مراسم گفت: با پیگیری های 
استانداری تهران، فرمانداری تهران و بنیاد مستضعفان 

امروز شاهد افتتاح این ساختمان هستیم. 
عیســی فرهادی با اشاره به اینکه با افتتاح بخش 
شــمالی ساختمان پاسکو، ۲۷۹ نفر از کسبه در این 
پاساژ مشغول به فعالیت شدند، افزود: ساختمانی که 
بعد از بازار تهران نماد تولید بود در آتش سوزی سی ام 
دی ماه ۱۳۹۵ بخش جنوبی آن به طور کامل تخریب 
و ساختمان شمالی نیز آسیب های جدی را دید. ما به 
دنبال تخریب این ساختمان بودیم ولی دو هیئت امنا 
تشــکیل شد و با مشورت انجام شده، بنیاد اعام کرد 
به شرطی که خود کسبه هزینه باز سازی و ایمن  سازی 
بخش شمالی را پرداخت کنند این ساختمان تخریب 

نمی شود.
فرهادی ادامه داد: این بخش از پاســکو با اعتبار 
۲۷ میلیارد تومان که صددرصد آن توســط کســبه 
تامین شده باز ســازی و ایمنی  سازی شده است. این 
اقدام در حقیقت نماد حضور مردم در باز سازی است 

که در ســاختمان پاســکو تجلی پیدا کــرده. امروز 
ســاختمانی بهتر و زیباتر و با امنیت بهتر نســبت به 
قبل ســاخته شــده تا ۸۳۷ نفر به صورت مستقیم و 
بالغ بر ۷ هزار نفر نیز به صورت غیر مستقیم مشغول 

به کار شوند. 

ضلع شمالی ساختمان پلاسکو افتتاح شد

وزیر آموزش و پرورش جزئیات تبدیل وضعیت و 
استخدام 3۰ هزار نفر در این وزارتخانه را اعلام کرد.

به گزارش ایسنا، محسن حاجی میرزایی با بیان اینکه 
بر اســاس قانون تبدیل وضعیت، وزارت آموزش و پرورش 
موظف شده بود که ۸۸ هزار نفر از آموزشیاران و آموزش 
دهندگان نهضت سوادآموزی، حق التدریسی ها و مربیان 
پیش دبســتانی را که تا قبل از ســال ۹۱ و ۹۲ همکاری 
شــان را آغاز کرده بودند را به اســتخدام در بیاورد افزود: 
چند شــرط وجود داشت که یکی از آنها جذب با توجه به 
میزان ردیف تخصیصی و اعتبار بودجه بود. موظف هستیم 
تا پایان برنامه ششــم توسعه این ۸۸ هزار نفر را استخدام 
کنیم. این افراد باید یک سال در دانشگاه فرهنگیان دوره 

ببینند و پس از موفقیت به استخدام نایل شوند.
حاجی میرزایی با اشاره به اینکه از این تعداد ۲۵ هزار 
و ۷۰۰ نفر را در ســال ۹۸ شناسایی کردیم، سهمیه ها را 
به استان ها و شهرستان ها اختصاص دادیم و همه افراد 
را به دانشگاه فرهنگیان برای طی دوره یک ساله معرفی 
کردیم گفت: روز گذشته نیز ۳۰ هزار ردیف جذب دیگر 
گرفتیم که به تناسب سابقه و امتیاز این ها هم بین استان 
ها و شهرســتان ها توزیع خواهد شــد و بافاصله دوره 
 آموزشی یک ساله شان در دانشگاه فرهنگیان آغاز خواهد 

شد.
وی ادامه داد: حدود ۳۰ هزار نفر دیگر باقی می ماند 
که در تاشــیم برای آن ها هم ردیف استخدامی بگیریم، 

زیرا باید تا آخر ســال آینده تمام این افراد را اســتخدام 
کنیم. نکته مهم این است که همه این ۸۸ هزار نفر قطعا 
استخدام خواهند شــد، زیرا قانون تعهد ایجاد کرده و ما 
ملزم به اجرای قانون هســتیم. هنوز تا پایان سال ۱۴۰۰ 
باقی مانده و امید اســت در ســال آینده همه این افراد را 

تعیین تکلیف کرده باشیم.
وزیــر آموزش و پرورش اظهارداشــت: آموزشــیاران 
و معلمــان حق التدریس از نظر میزان ســابقه ای که در 
آمــوزش و پرورش دارند، میــزان فعالیتی که کرده اند و 
مدرک تحصیلی امتیازات متفاوتی را کســب می کنند و 
به ترتیب از بالاترین امتیاز مرتب می شوند تا پایین ترین 
امتیازات و آنها که بالاترین امتیازها را داشته باشند جذب 

می شوند. مراقبت می کنیم حقوق همکاران به طور کامل 
رعایت شود.

حاجی میرزایی در پاسخ به اینکه ۲۵ هزار نفر مرحله 
اول در چه وضعیتی قرار دارند؟ گفت: کسانی که در سال 
۹۸ معرفی شــده اند به دلیل اینکه مشــکاتی در قانون 
پیش آمد و اصاحاتی پیش بینی شــد و برای شــورای 
نگهبان رفت تا تایید شود، لذا مراحل انجام قطعیت قانون 
طول کشــید؛ عاوه بر این موظف بودیم از این جمعیت، 
از آموزشــیاران آزمون بگیریم که به علت کرونا با تاخیر 
برگزار شد. عما این اقدامات تا ماه گذشته طول کشید و 
اکنون در بهمن ماه به دانشگاه فرهنگیان برای طی دوره 

یک ساله معرفی شدند.

انجام تست سریع کرونا در مؤسسه کیهان در اجرای طرح شهید سلیمانی
در اجرای طرح شــهید سلیمانی برای کنترل بیماری کرونا، گروه پزشکی مرکز بهداشت شرق 

تهران با حضور در موسسه کیهان اقدام به انجام تست های سریع کردند.
طرح شهید ســلیمانی از موفق ترین و موثرترین اقدامات نظام سامت کشور در ماه های اخیر برای کنترل 
بیماری کرونا اســت. در این طرح که با همکاری ســازمان های مختلف در ســطح کشور در حال اجرا می باشد، 
نیروهای شبکه بهداشت با حضور در سطح محات و مناطق مختلف با انجام تست های سریع کرونا و تشخیص 
بیماران احتمالی در مراحل اولیه بیماری، از تشدید وضعیت بیماران و انتقال ویروس پیشگیری می نمایند. روز 
گذشــته گروه پزشکی مرکز بهداشت شــرق تهران با استقرار در موسسه کیهان اقدام به انجام تست های سریع 

تشخیص کرونا کردند. این موضوع با استقبال کارکنان و مدیران موسسه کیهان رو به رو شد.
در حاشیه این برنامه حسین شریعتمداری سرپرست موسسه کیهان در دیدار با کادر پزشکی انجام دهنده 
این غربالگری، ضمن تشکر از حضور آنها در موسسه کیهان، اقدامات انجام شده در اجرای طرح شهید سلیمانی را 
شایسته تقدیر دانست. کادر پزشکی اعزامی از سوی مرکز بهداشت شرق تهران نیز با تقدیر از همراهی و همکاری 
مردم در اجرای طرح شهید سلیمانی و موفقیت های حاصل شده، از نقش نیروهای بسیجی در تحقق اهداف این 
طرح تقدیر کردند و نتایج مثبت و موفقیت های طرح مذکور را نتیجه برکات و دعای خیر شهید سلیمانی دانستند.


